
اجـرای کامـل فـوق العـاده ویـژه
بـرای فرهنگیـان و تکمیـل رتبـه

بندی
در جلسه امروز با نوبخت مورد تاکید قرار گرفت:

اجرای کامل فوق العاده ویژه برای فرهنگیان و تکمیل رتبه بندی

در ادامه پیگیری های مربوط به اعمال مکمل های حقوقی و ترمیم های
مربوطه امروز شنبه ۱۲ تیر جلسه سه نفره در دفتر محمدباقر نوبخت
با حضور علیرضا دهقان و رامین کریمی نیا  دو نفر از نمایندگان

فرهنگیان برگزار شد .
به گزارش سخن معلم در این نشست ابتدا کریمی نیا نماینده سازمان
معلمان ایران ضمن تشکر از حمایت های سازمان برنامه و بودجه از
افزایش سقف بودجه رتبه بندی ، و معرفی آقای مهندس دهقان بعنوان
مالک و ادمین گروههای ۵۰۰ هزارنفره فرهنگیان کشور هدف از تشکیل
جلسه را اعلام پیشنهاداتی در تکمیل اجرای فوق العاده ویژه و رتبه

بندی اعلام نمود .
این گزارش حاکی است: در ادامه معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان
برنامه و بودجه کشور ضمن اعلام مجدد حمایت کامل سازمان برنامه و
بودجه از معلمان گفت: مهمترین محل بهبود وضعیت دریافتی معلمان
عزیز انجام کامل رتبه بندی است و من مجددا اعلام میکنم سازمان

برنامه و بودجه نهایت همکاری را در این زمینه خواهد داشت .

سپس دهقان و کریمی نیا با اشاره به تفاوت احکام آموزش و پرورش با
سایر دستگاهها و ارائه دقیق آمار پیشنهادات خود را به شرح زیر

بیان نمودند :
۱- با توجه به تاخیر ۷ ساله اجرای فوق العاده ویژه شروع فوق

العاده ویژه به جای اول تیر از ابتدای فروردین ۱۴۰۰ باشد.
۲- از آنجاییکه فوق العاده ویژه برای همه دستگاههای دولتی بطور
یکسان و بدون هیچ مانعی به یک میزان اجرا شده برای ما هم همان ۲۱
درصد برای همه یکسان باشد ، و در صورت افزایش درصد برای سایر

دستگاهها برای فرهنگیان نیز به همان میزان اعمال گردد.
۳- چون از اول سال ۹۹ با بخشنامه سازمان برنامه و بودجه  و وزارت
آموزش و پرورش مبلغ ۹ تا ۲۱ درصد بعنوان ترمیم رتبه بندی اجرا
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گردیده تا انشای احکام جدید رتبه بندی این بند از احکام حذف نشود
و هرگاه رتبه بندی کامل شد مبلغ این بند اصلاح شود.

۵- اختصاص باقیمانده بودجه شناور طبق تبصره ۲ بند “و” به رتبه
بندی تا یک بار برای همیشه و بطور کامل انجام شود و عدالت بین

کارمندان دولت تا حدودی برقرار شود .

به گزارش سخن معلم در پایان نوبخت برای اختصاص کامل بودجه شناور
باقیمانده از تبصره دو برای رتبه بندی اعلام آمادگی نموده و گفت
در صورت هرگونه برنامه ای برای افزایش در فوق العاده ویژه تا سقف

۵۰ درصد در وهله اول به فرهنگیان عزیز افزوده خواهد شد.
لازم به ذکر است به پیشنهاد ایشان مقرر گردید کارگروهی با تعدادی
محدود با معرفی دو نفر حاضر در این جلسه(کریمی نیا و دهقان) برای
بررسی و نحوه اجرای پیشنهادات با حضور ایشان و معاونینشان هر چه

سریعتر برگزار گردد.


